
Bijdrage ROC  
 
Mevrouw de voorzitter, 
 
De fractie van de ChristenUnie bekijkt dit voorstel voor een  Gift van 500.000 euro aan het ROC 
Zeeland met zorg. Wanneer ik gelijk krijg, en daar ziet het naar uit, stemmen straks alle Statenleden 
van de coalitie in met dit voorstel. 
Daarmee bewijzend dat meningen van Zeeuwen of argumenten van collega Statenleden, hoe ze ook 
al bepleit zijn, hier slechts voor de bühne passeren. De inhoud van dit voorstel is immers al meer dan 
een jaar geleden besloten in kleine kring ergens hier achter in dit abdijcomplex.  
Vandaag zitten we hier met elkaar feitelijk volstrekt voor spek en bonen. Wat we ook al hebben 
gehoord of nog gaan horen aan motivatie of zogenaamde onderbouwing, feitelijk doet het niet terzake. 
De fracties van de SGP CDA VVD en PVDA hebben zich al voor dit voorstel uitgesproken en 
“afspraak is afspraak”, toch? 
 
Wanneer u instemt met dit voorstel  bevestigt u slechts dat u alleen naar elkaar wilt luisteren, 
en weinig inbreng wenst van de overige Staten en de kiezers en de rest van Zeeland. 
In uw Collegeprogramma  Stuwende Krachten wordt op hoofdlijnen geschreven wat u met Zeeland de 
komende vier jaar wilt aanvangen,  waarvoor we als ChristenUnie waardering  hebben. Maar juist op 
dit punt, de fusie van het ROC, staat dat het hoofdkantoor van het ROC naar Zeeuws Vlaanderen zal 
verhuizen en dat de provincie daar publiek geld voor beschikbaar stelt. Vreemd dat feitelijke 
besluitvorming binnen het ROC pas 8 maanden later plaats vindt, en dat we nu ongeveer weer een 
jaar later over die centen moeten besluiten met een discutabel dekkingsvoorstel. Alsof het hier over de 
kwaliteit van het onderwijs zou gaan….. 
  
Voorzitter, 
Net zo dubbelzinnig als de dekking,  is ook de aangevoerde argumentatie om dit toch maar voor 
elkaar te krijgen. Of te wel, hoe probeer je iets recht te praten,  wat krom is.  
 
Ik vraag me echt af, of  iedereen hier in deze zaal wel voldoende begrijpt dat het instemmen met dit 
voorstel ook bevestigt dat het provinciebestuur zelf niet doet wat ze wel van de gemeenten vraagt. 
Namelijk over de gemeentegrens heenkijken in het belang van heel Zeeland. 
Nee, wanneer we als Staten hiermee instemmen, mogen gemeenten eerder elke vier jaar vrezen, voor 
een nieuwe Coalitie die instellingen en gebouwen verplaatst ten gunste van  
andere gemeenten. 
En de provincie betaalt per gemeente en regio wel wat bij. In dit geval Zeeuws Vlaanderen en 
Terneuzen, volgende keer zou Tholen aan de beurt kunnen zijn… 
(Die kunnen het immers ook goed gebruiken). Wij werpen deze manier van besturen ver van ons. 
 
Maar ik begrijp inmiddels, dat we moeten vrezen voor een crisis binnen de coalitie en het College 
wanneer we hier vandaag het enige juiste zouden doen….. 
En dat is: zeggen tegen het ROC . : U moest fuseren, dat was om allerlei argumenten nodig. Wilt U uw 
hoofdkantoor verhuizen, akkoord, dat is uw zaak. 
Goed dat u daar sponsors voor heeft  gevonden. U wilt 2, 7 miljoen uitgeven terwijl u zelf aangeeft  
geen efficiëntie, winst of  onderwijsverbetering met die verhuizing tot stand te brengen. Wij vinden dat 
niet erg verstandig, maar nogmaals het is aan u.. 
Wij als provincie zullen daar echter niet aan bijdragen, u heeft namelijk helemaal geen tekort…” 
Maar om dat te zeggen is moed en visie nodig.  
En dat is echt wat anders, dan fractiediscipline en “afspraak is afspraak”, 
 
Dank u wel. 


